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Gimnazija Škofja Loka 

Datum:  1. 2. 2023 

 

ZAPISNIK 

2. seje Dijaškega šolskega parlamenta, ki je potekala v sredo,  1. 2. 2023, ob 13:00 v učilnici 

340, Podlubnik 1b, Škofja Loka.  

 

Na seji so bili prisotni: 

1. Hana Kolendo, predsednica DŠS 

2. prof. Tanja Gartner, mentorica DŠS 

3. prof. Jože Bogataj, ravnatelj 

4. Žiga Biček, tajnik UO DŠS 

5. Teja Jezeršek, predstavnica 1. c  

6. Zala Konc, predstavnica 1. d 

7. Urška Eržen, predstavnica 1. d  

8. Danaja Kristan, predstavnica 1. e 

9. Jaka Perme, predstavnik 1. e  

10. Nina Tomažin, predstavnica 1. š  

11. Mina Hribernik, predstavnica 1. š  

12. Martin Pucihar, predstavnik 2. a  

13. Štefan Jošt, predstavnik 2. a  

14. Jera Šubic, predstavnica 2. b 

15. Matija Jan Vražič, predstavnik 2. b 

16. Lucija Peternelj, predstavnica 2. c  

17. Lovrenc Oman, predstavnik 2. d 

18. Nejc Cegnar, predstavnik 2. d  

19. Rebeka Kordiš, predstavnica 2. e 

20. Eva Požun, predstavnica 2. e 
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21. Blaž Podobnik, predstavnik 3. a 

22. Eva Zupanc, predstavnica 3. a 

23. Aiša Tabaković, predstavnica 3. bc  

24. Faruk Suljić, predstavnik 3. bc  

25. Leja Jamnik, predstavnica 3. č 

26. Rok Filipič, predstavnik 3. č 

27. Zala Stržinar, predstavnica 3. e 

28. Dora Suljanović, predstavnica 3. e 

29. Lučka Peternelj, predstavnica 3. š 

30. Kristjan Lokar, predstavnik 3. š 

31. Filip Erznožnik, predstavnik 4. a 

32. Tomaž Jelenc, predstavnik 4. a  

33. Neja Skočir, predstavnica 4. b  

34. Veronika Kalan, predstavnica 4. b  

35. Emma Kapetanović, predstavnica 4. d 

36. Nika Klančar, predstavnica 4. e 

37. Samo Čadež, predstavnik 4. e 

38. Eva Sovinek, predstavnica 4. š  

39. Lana Primožič, predstavnica 4. š 

 

Na seji so bili odsotni: 

1. Predstavniki 1. a 

2. Predstavniki 2. š  

3. Predstavniki 4. c  
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DŠP je sprejel naslednji 

DNEVNI RED: 

1. Potrditev dnevnega reda 

2. Poročilo predsednice o delovanju UO DŠS 

3. Poročilo ravnatelja 

4. Dijaška problematika 

5. Razno 

 

K točki 1 

Hana Kolendo pred potrditvijo dnevnega reda preveri sklepčnost na seji. Ugotovi, da je od 

skupno 22 predsednikov oziroma predsednic razreda na seji prisotnih 19 in potrdi sklepčnost.  

Vsi predstavniki parlamenta z dvigom rok soglasno potrdijo predlagani dnevni red. 

 

K točki 2 

Predsednica DŠS poroča o dogodkih, ki jih je UO DŠS organiziral to šolsko leto. Ti dogodki so 

bili:  

 

1. Okrogla miza z Davidom Stegujem 

V petek, 7. 10. 2022, je v knjižnici Gimnazije Škofja Loka potekala okrogla miza z bivšim dijakom 

Davidom Stegujem, ki nam je predstavil svojo knjigo z naslovom Zakaj pa ne?, opisal postopek 

pisanja knjige in nam pripovedoval o svoji izkušnji s hojo po slovenski transverzali.  

2. Svetovni dan boja proti AIDS-u 

V četrtek, 1. 12. 2022, je pred učilnico 337 4. in 5. šolsko uro stala stojnica, na kateri so dijaki 

lahko rešili anketo z vprašanji o virusu HIV ter bolezni AIDS, v zameno pa so prejeli rdečo 

pentljo ter kondom.  

3. Miklavževanje 

V torek, 6. 12. 2022, je Gimnazijo Škofja Loka obiskal sv. Miklavž s pisarjem, angelčkoma in 

svojimi parkeljni. Pridne dijake in profesorje je obdaril s sladkarijami, manj pridne pa kaznoval. 

Dva dijaka v vsakem razredu sta zaplesala ob spremljavi harmonike in se tako oddolžila za 

svoje prekrške.  

4. Oskrba z menstrualni pripomočki na ženskem stranišču 
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UO je s pomočjo podjetja Orbico 6. 1. 2023 na žensko stranišče v tretjem nadstropju postavil 

škatlo z menstrualnimi pripomočki.  

Predsednica DŠS predstavi tudi dogodke, ki se bodo odvijali v bližnji prihodnosti. Ti dogodki 

so: 

Dan brez nahrbtnika 

V sredo, 1.  2. 2023, bo na šoli dan brez nahrbtnika, saj bodo prišli dijaki v šolo z svojimi najbolj 

izvirnimi ne-nahrbtniki. Najboljši trije bodo nagrajeni.  

Šolski puloverji  

UO predvideva, da bodo do konca februarja dijaki prejeli svoje puloverje. Dijakom ter 

profesorjem so na voljo v treh barvah, in sicer v temno zeleni, beli in črni. Cena puloverja je 20 

evrov, 5 evrov na pulover plača šola. Predsednica obvesti prisotne, da je bila sprememba v 

položaju tiska, in sicer na hrbtni strani puloverja se je tisk prestavil za 2 centimetra višje, proti 

kapuci, zaradi prejšnje prenizke pozicije.  

Šolske steklenice 

Steklenice z volumnom 0,5 litra so dijakom dostopne v sivi in bež barvi. Prva steklenica bo 

brezplačna, če dijak svojo steklenico poškoduje, za naslednjo plača 5 evrov.  

Pustovanje 

V torek, 21. 2. 2023, bomo organizirali pustovanje. Dijaki bodo lahko tekmovali za najboljši 

pustni kostum v treh kategorijah: za najboljši solo kostum, najboljši kostum v paru ter najboljši 

skupinski kostum.  

 

Predsednica tudi predstavi dogodke, ki se bodo odvijali do konca šolskega leta. Taki dogodki 

so: Spelling Bee tekmovanje, turnir iz šaha z Gimnazijo Kranj, dan družabnih iger, okrogla miza 

z Centrom slepih in slabovidnih Škofja Loka, dan knjige, projekt živa knjižnica v sodelovanju z 

Interactom Škofja Loka, Dijaško organizacijo Slovenije in Knjižnico Ivana Tavčarja Škofja Loka, 

srečanje gimnazij v Skopju, spirit week, projekt Douzelage  v Rovinju, ki se ga  bodo udeležili 

trije dijaki iz 3. letnika, čistilna akcija in zaključni piknik.  

 

K točki 3 

Ravnatelj pohvali UO za njihovo organizacijo ter ponoven začetek projekta puloverjev. Prof. 

Jože Bogataj razloži članom parlamenta, da po počitnicah ne bo več plastike v šolski kuhinji, 

saj bodo plastične kozarčke zamenjale steklenice, ki držijo 500 mililitrov, kar pomeni več pijače 

za dijake.  
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Opozori, da bodo starši letos prejeli dve položnici v vrednosti 25 evrov za šolski sklad. Povabi 

dijake, da se udeležijo projekta žive knjižnice, ki se bo odvijal marca v Novem mestu.  

Gospod ravnatelj omeni, da 5. šolsko uro v jedilnici 3. in 4. letniki ne pospravljajo za sabo 

pladnjev, jih pustijo na mizi ali celo na stolu, ter prosi, da se to preneha.  

Glede srečanja gimnazij pove, da se odvija v Skopju, da so tema stresne situacije v korona času 

in da bo čez tri leta srečanje gimnazij gostila Slovenija.  

Razloži, da je bila prijava Gimnazije Škofja Loka na razpis  za Erazmus  zavrnjena, kar pomeni, 

da brezplačne izmenjave do nadaljnjega odpadejo ter da bo šola poskušala priti do evropskega 

denarja na drugačen način.  

Omeni, da je 26. 4. 2023 za zahodno regijo pouka prost dan. 

Za konec priporoči dijakom, da si pogledajo koledar na šolski spletni strani gimnazije, saj na 

njem lahko najdemo datume vseh dogodkov, ki jih organizirata šola in dijaška šolska skupnost, 

termine vseh tekmovanj in roditeljskih sestankov.  

 

K točki 4 

Dijakinja vpraša, kaj namerava šola storiti zaradi daljših vrst, ki se bodo pojavljale v jedilnici 

zaradi večje steklenice. Gospod ravnatelj odgovori, da so se o tem že pogovarjali z vodjo 

kuhinje, ki predlaga, da se polne steklenice pijače ne točijo med časom malce.  

Dijakinja 4. letnika vpraša, kako bodo delovale sive cone za 4. letnike. Gospod ravnatelj ji 

razloži, da za 4. letnike siva cona več ne velja, saj lahko zaključijo maturitetne predmete 1.  5. 

2023, kar jim pusti 20 dni, do 20. 5. 2023, da popravijo negativne ocene. Gospod ravnatelj 

seznani prisotne, da so povprečne ocene višje, odkar na šoli obstaja novi sistem sivih con.  

Dijak se pritoži, da je premalo sivih con in možnosti za popravljanje, saj imajo pri matematiki 

7 testov na šolsko leto.  

Član parlamenta vpraša ravnatelja, če letos načrtuje izvesti ravnateljev dan, na kar mu le-ta 

odgovori, da ravnateljev dan pomeni, da so dijaki doma, učitelji pa na izobraževanju, in da ga 

namerava izvesti.  

Prisotni na parlamentu se pogovarjajo, da na straniščih primanjkuje papirnatih brisačk. 

Gospod ravnatelj pove, da sušilniki rok delajo ter da je poraba brisačk prevelika.  

Ravnatelj članom parlamenta omeni, da mesečno v 3. nadstropju izgine 12 mišk za 

računalnike.  

Dijakinja pove, da nekatera dekleta ne vržejo uporabljenih menstrualnih pripomočkov v koš 

za smeti na straniščih, in predlaga, da se ozavesti ženske na gimnaziji.  
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Članica parlamenta pove, da dijaki šolskega centra vstopajo v fitnes ter slikajo dijakinje skozi 

okno, medtem ko telovadijo. Predsednica predlaga zavese. Gospod ravnatelj obljubi nov 

ključ za fitnes.  

Prisotna na parlamentu se pritoži, da se dijaki šolskega centra obnašajo zelo slabo, še 

posebej do deklet. Obrazloži, da trkajo na vrata, slikajo,  medtem ko je pouk v učilnici 239, 

žvižgajo in celo lajajo na mimoidoča dekleta. Član parlamenta pritrdi, da medtem ko se to 

dogaja, varnostnik ne stori nič in kdaj celo spodbuja vedenje dijakov šolskega centra. Gospod 

ravnatelj pove, da je varnostnik zelo neodziven na njegove pobude. Pojavi se vprašanje, če 

šola varnostnika res potrebuje, saj imamo alarm, ki zvoni direktno na policijo. Člani 

parlamenta se strinjajo, da varnostnika šola ne potrebuje več.  

Gospod ravnatelj obvesti dijake, da če imajo kakršen koli problem, se lahko obrnejo tudi na 

svetovalno službo.  

Prisotni na parlamentu predlaga, da je za malico večkrat na voljo tris rogljičkov.  

 

K točki 5 

Predsednica prosi prisotne, da ji na socialna omrežja napišejo predloge za goste, ki bi jih 

povabili na okrogle mize.  

 

Seja UO DŠS se je zaključila ob 14:10. 

 

Škofja Loka,  8. 2. 2023 

 

Zapisnik zapisal      Zapisnik potrjuje 

   Žiga Biček,                              Lucija Peternelj 

 tajnik UO DŠS                                             članica DŠP                             
  

 


